
INTERPELLATION

Hur fortskrider arbetet med uppdraget att skyndsamt 
kartlägga hedersvåldets karaktär och omfattning?

Den 20 januari 2022 fattade kommunfullmäktige beslut om att bifalla en motion från 
Karlstadpartiet, daterad den 31 januari 2021, om att kartlägga hedersvåldets karaktär och 
omfattning. Uppdraget som gick till kommunledningskontoret löd:

”Kommunledningskontoret får i uppdrag att skyndsamt ta initiativ till en kartläggning som 
undersöker hedersvåldets karaktär och omfattning med syfte att få ett kunskapsunderlag för 
att förebygga och förhindra hedersrelaterat våld och förtryck samt säkra att de som
är utsatta och använder våld får adekvata insatser.”

Nu har snart två år förflutit sedan beslutet fattades och vi skulle därför vilja ha en liten lägesrap-
port från kommunledningskontoret kring hur arbetet med kartläggningen fortskrider.

FRÅGOR: 

1. Har arbetet med kartläggningen, som skulle påbörjas skyndsamt, inletts? 
2. Om ja, i vilket läge befinner den sig och när beräknas den vara klar?
3. Om nej, varför?
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